
Södertälje 2024-11-05 

 

 

Yrkande 

Stadsbyggnadsnämnden 2024-11-05 , punkt 8 

Angående beslut att anta 
detaljplan Tvetaberg 4:1 och 
Hovsjö 1:2 
Vänsterpartiet yrkar på avslag i frågan om antagande av Start-PM för detaljplan 
Tvetaberg 4:1 och Hovsjö 1:2.  

Även om behovet av nya gravplatser är stort i kommunen så måste detta behov vägas 
mot andra lika viktiga eller viktigare samhällsbehov och samhällsintressen. I det här 
fallet vill man ta mycket värdefull jordbruksmark i anspråk. Jordbruksmarken i det 
utpekade planområdet är av hög kvalitet och är en mycket viktig resurs, inte bara för 
Södertälje, utan för hela länet.  

Behovet av jordbruksmark lyfts fram i den övergripande målsättningen i Södertäljes 
Livsmedelsförsörjningsstrategi 2022–2030, att säkra en god livsmedelsförsörjning för 
Södertälje kommuns växande befolkning av säker, hälsosam och hållbart producerad 
mat i tillräcklig mängd, nu och i framtiden.  

I strategin lyfts också tre insatsområden fram där bland annat vikten av att bevara 
odlingsbar mark har högsta prioritet, att goda förutsättningar för företagare inom gröna 
näringar skapas och att i händelse av kris ska ett nätverk av olika aktörer upprätthålla 
livsmedelskedjan. Även Myndigheten för samhällsskydd och beredskap uttrycker vikten 
av att bevara jordbruksmark för att långsiktigt öka vår självförsörjning av livsmedel som 
en del i en mer motståndskraftig och resilient livsmedelsproduktion i ett förändrat 
klimat.  

Vänsterpartiet anser att alternativa markområden för anläggande av begravningsplatser 
inte utretts tillräckligt utan vill återremittera ärendet så att alternativa markområden 
presenteras där ansträngningar gjorts för att inte konkurrera med andra viktigare 
samhällsnyttor.  
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